



## Review of Carparking Charges - Effective January 1, 2018

The General Committee has received feedback on the availability of parking on weekends and public holidays.

There are 45 designated spaces (including two disabled spaces). To alleviate the capacity problem, the Club provides parking in the boat yard on busy days. On these days it employs one car key attendant to collect keys and to shift cars when cars/boats need to be moved. The total additional temporary carparking is around 50 spaces (and this still inadequate).

Whilst the current charges represent good value when compared to the alternative carparking opportunities, there is no differentiation between weekday charges and the charges for weekends and public holidays, noting that extra staff are required to provide the additional weekend parking.

The General Committee has resolved to increase the charge for parking on weekends and public holidays from \$12/hour to \$15/hour effective from January 1, 2018. All other charges will remain as they are. Please note that the last review was in July 2016.

### 停車場收費調整 - 由二零一八年一月一日起生效

本會執行委員會收到有關週末和公眾假期停車情況的反饋意見。

目前本會提供四十五個指定停車位（包括兩個傷殘人士車位）。為了緩解車位短缺問題，船廠在繁忙日子亦需要提供停車服務。因此，本會聘用一名臨時泊車款待員，負責保管車匙，並在有需要時駕駛車輛或船隻到適當位置停泊。儘管臨時附加停車場提供大約有五十個車位，但仍然供不應求。

現時，本會停車場收費與其他停車場比較，價格較為優惠。平日與週末及公眾假期的收費相同，但其他停車場無須提供額外員工於周末工作。

因此，本會執行委員會決定由二零一八年一月一日起，將周末及公眾假期的停車場收費由每小時十二元增加至每小時十五元。其他收費則維持不變。上一次停車場收費於二零一六年七月份調整。